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Helyben

Tisztelt Elnök Asszony!

„Hogyan változott a minisztérium létszáma?" címmel a Házszabály 91 . §-a alapján kérdést
kívánok benyújtani Gráf József földművelésügyi és vidékfejlesztési miniszter úr részére . A
kérdésre a választ írásban kérem .

Tisztelt Miniszter Úr!

Az államreform keretében a minisztériumok létszáma jelentősen csökkent. Jelenleg nincs
információnk arról, hogy a Földművelésügyi és Vidékfejlesztési Minisztériumban hogyan
változott a minisztérium alkalmazottainak létszáma . Ezért kérdezem a következőket :

•

	

Hány embert bocsátottak el a minisztériumból az új Kormány hivatalba lépését követően?
•

	

Hány új embert vettek fel az uniós forrásokkal kapcsolatos feladatok ellátásra?
•

	

Milyen költségvetési forrásból fedezik az uniós forrásokkal kapcsolatos feladatok ellátásra
felvett új alkalmazottak fizetését?

•

	

Mekkora az összege az 1 . Nemzeti Fejlesztés Terv költségvetési keretéhez tartozó még fel
nem használt, AVOP-hoz tartozó Technikai Segítségnyújtásnak?

•

	

Mire használják fel pontosan, és hogyan oszlik meg az I. Nemzeti Fejlesztés Terv
költségvetési keretéhez tartozó még fel nem használt, AVOP-hoz tartozó Technikai
Segítségnyújtás összege?

• Mekkora az összege az új Magyarország Vidékfejlesztési Stratégiai Terv 2007-2013-as
költségvetési keretéhez tartozó Technikai Segítségnyújtásnak? E technikai
segítségnyújtást mire kívánják fordítani, (kommunikáció, koordináció stb .) és milyen
megoszlásban?

Budapest, 2006 . november 29 .
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